
Z Á P I S 
 Konference ČJF, Oblast Vysočina konané dne 10. 2. 2023 v Jihlavě. 

 
Přítomné subjekty: dle prezenční listiny 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
1.Zahájení  
Vzhledem k tomu, že v 17:00 hod nebyl přítomen nadpoloviční počet delegátů, konferenci zahájil zastupující 
oblasti Jaroslav Grodl v 17:30 hod, po splnění Jednacím řádem stanovené lhůty 30 min. Přivítal delegáty 
konference, včetně hostů a dalších účastníků – viz. prezenční listiny. 
 

 2. Schválení programu 
Změna programu konference byla schválena všemi přítomnými. Vystoupení hostů (Radek Rouč, Marek Holub, 
Ing. Petr Kuklík) proběhlo po vlastní volbě předsedy a členů OV v diskusi.  Doplnění programu neproběhlo. 
 

3. Zpráva o činnosti oblasti Vysočina   
Zprávu přednesl stávající předseda oblasti Jaroslav Grodl: 
Zástupci OV předali osobně při Vyhodnocení na galavečeru 28. 1. 2023 poháry, diplomy a čestná uznání 
vyhodnoceným jezdcům dle přílohy č. 1 ze zápisu 25/2022. 
 
Všechna oblastní mistrovství proběhla beze změny (termíny a místa konání vyvěšena na webu oblasti Vysočina). 
ZZVJ probíhají po celý rok termíny a místa jsou uvedena v sekci vzdělávacích akcích na JISu.  
 
Pomocí OS zajištění přihlášek na MČR, poskytnuto vybavení reprezentantů. Předseda oblasti rovněž zmínil 
vynikající reprezentaci Matěje Sukdoláka na ME ve všestrannosti v anglickém Hartpury. 
 
Výkonnostní odznaky předány při Vyhodnocení na galavečeru 28. 1. 2023 
 
Do oblasti Vysočina pravidelně zajíždí trenéři z celé ČR a subjekty či jezdci tak mají možnost se zlepšovat pod 
dohledem nejzkušenějších cvičitelů a trenérů. 
 
Pořádání seriálů na Vysočině stále probíhá, nejúspěšnější Skokový pohár na Vysočině, kde se letos uskutečnilo 
11 kvalifikačních kol s finále v Žirovnici, kde je každoročně plno nových, atraktivních barevných překážek. 
Drezurní pohár je potřeba pro další roky zvýšit povědomí a možnosti. Dětská pony tour probíhá s mírnými 
změnami oproti předchozím rokům a funguje bez problému, rovněž funguje také Pohár všestrannosti a Drezurní 
pohár. 
 
Schůze pořadatelů závodů by se měla opět uskutečnit během listopadu, přesný termín bude určen v průběhu 
roku. 
 
4. Zpráva o hospodaření  
Zprávu o hospodaření, rezervách a rozpočtech přednesla sekretářka oblasti Eva Šnýdrová 
 

5. Zprávu o sportovní činnosti přednesl Jaroslav Grodl: 
- zhodnocení ZZVJ – zvyšující se úroveň, zkušení pořadatelé (Sudoměřice u Bechyně, Humpolec, Čejov, 
Bystřice nad Pernštejnem, Dvoreček) Noví pořadatele drezury – Vysoká, Malý Pěčín 
- zhodnocení jednotlivých disciplín: 

 
Zmínka o trenérech, kteří dojíždějí do oblasti Vysočina na přípravu ve všestrannosti a několik drezurních 
trenérů a další a uvedl možnost zapojení jezdců ze všech subjektů do možnosti tréninků po domluvě 
s danými trenéry. 
 

 



 
6. Volba komisí, zapisovatele a pracovního předsednictva 
- mandátová a volební komise – navrženi:  

• předseda: Ing. Jiří Klubal 

• členové: František Háva, Ing. Magda Soukeníková 
 návrh schválen všemi přítomnými 
 

- návrhová komise – navrženi:  

• předseda: Stanislav Šamal 

• Ing. Josef Holčapek, Zuzana Pavouková  
  návrh schválen všemi přítomnými 
 

- do pracovního předsednictva byli navrženi: 

• Jaroslav Grodl, Zdeněk Hrnčíř, Jiří Vejmělek, 
návrh schválen všemi přítomnými 
 
7. Zpráva Mandátové a volební komise – zprávu přednesl Ing. Jiří Klubal. Dle prezenční listiny 
 přítomno 44 subjektů s 45 platnými hlasy (JK ČZA Humpolec má na základě počtu členů 2 hlasy). 
 

 Volební kvorum pro dnešní konferenci je stanoveno na 23 hlasů. 
 
8. Volba předsedy a členů OV 
 
-představení jednotlivých členů, kteří zaslali kandidaturu 
 

- předsedou oblasti byla zvolena p. Veronika Dáňová, MBA (43 platných hlasů z 45) 
 

- členové OV byli zvoleni: 
1. kolo  

– Markéta Čechová (40 platných hlasů) 
- Zdeněk Hrnčíř (39 platných hlasů) 
-Ing. Květa Mošnová (32 platných hlasů) 
- Ing. Patrik Sukdolák (31 platných hlasů) 
- Ing. Josef Holčapek (27 platných hlasů) 
- Jiří Vejmělek (26 platných hlasů) 

- do OV nebyli zvoleni kandidáti: 
- Jiřina Vávrová (19 platných hlasů) 
- Veronika Krejčířová Vacková (14 platných hlasů) 
- Stanislav Šamal (12 platných hlasů) 
- Zdeněk Bambuch (8 platných hlasů) 
- Jitka Beranová (4 platné hlasy) 

 
9. Vystoupení hostů –  
Radek Rouč, odpověděl dotazy na zvýšení poplatků na federaci, poplatky za startovné 
 
p. Holub – diskuze nad revizí a revokací, není žádná možnost o revokování již schválených bodů 
 
p. Kuklík –diskuze nad problémem ohledně medií 
     
10. Volba delegátů na konferenci ČJF 
Kandidáti na konferenci ČJF:  
 
Kandidát Veronika Dáňová, MBA schválen 
Kandidát Markéta Čechová schválen 



Kandidát Zdeněk Hrnčíř schválen 
Kandidát Ing. Květa Mošnová schválena 
Kandidátka Ing. Patrik Sukdolák schválen 
Kandidát Ing. Josef Holčapek schválen  
 

Návrh náhradníků: Ing. Jiřina Vávrová, Veronika Krejčířová Vacková, Jiří Vejmělek. 
 

11. Diskuse 
Vystoupení hostů: 

1) Prezident ČJF Radek Rouč, hodnocení, co všechno má Rada na starosti, Možnost opětovně svolat 
radu, až po zvolení všech nových předsedů oblastí.  

2) p. Holub, diskuse nad revizí a revokací, která je nesmyslná, není reálná možnost cokoliv z Rady 
revokovat 

3) Jednání s plnou mocí u skupiny ČEZ 
4) P. Grodl, vyplácení výher za OM přímo z kasy oblasti v hotovosti přímo v místě konání OM. Současný 

stav velmi administrativně náročný.  
5) Dotazy členů (p. Štursa – zodpovědnost za disciplíny 
6) Zastropování startovného na závodech požadavek pan Petr Molík.  

Odpověď pan Rouč - každý, kdo je pořadatel, podniká a není možné mu hranicí stanovovat výši 
startovného. 

 

12. Návrh usnesení konference 
 

Stanislav Šamal  přečetl návrh usnesení: 
1/ Jaroslav Grodl: podal návrh - přesunutí začátku konferenci o 30 minut, návrh přijat – dát do usnesení  
  
Závěr provedl Jaroslav Grodl a poděkoval účastníkům.  
 
 
Zapsala:   Eva Šnýdrová 
 Ověřil:    předseda Veronika Dáňová, MBA 
 Návrhová komise :  Ing. Josef Holčapek, Stanislav Šamal  
                                                                       
 
                                                        
                                                                                      


